
Referat styremøte i Miljøkomiteen 30.09.21 

Tilstede: Leder Ingrid Lønhaug. Styremedlemmer: Anne Henriksen og Jostein A 

Andersen. Sekretær: Einar Edvardsen 

Sak 1:  

 

Innspill til Trafikksikkerhetsplanen: 

- Kryss Skoleveien- innkjøring rådhuset, er skoleveien fra rådhuset her en 

vei eller en inn/utkjøring? 

- Kryss Klaus dreiers vei- snarvei opp til skolen ved tannlegen. Her bør det 

muligens stå bom ned mot vei, så de gående/syklende blir litt forhindret i 

å komme i veibanen så fort. Muligens gi Klausdreiers vei 17 innkjøring fra 

mellomveien ved tannklinikken.  

- Håndheve strengere høyde på beplantning i skarpe svinger og 

uoversiktlige kryss.  

- Skoleveien stenges fra krysset skoleveien-mellomveien og skoleveien-

Øvre del av Eideveien. Fra klokken 08:00 til 09:00 og 13:00 til 16:00.  

Åpne for gjennomkjøring Skoleveien-Mellomveien og Mellomveien-Klaus 

Dreisers vei permanent.                                                                                                           

- Fartsgrense 40 km/t fra krysset ved Prix til Krysset ved Kilgården. 

- Jobbe for at gangfelt i havnegate skal holdes fri for søppel og hindringer 

for gående. Montere mer lys i gaten, da denne oppfattes som mørk.  

- Gangfelt ved bussholdeplass Vågadalen,  flyttes til øvre del av 

holdeplassen mot Holendervika. Dette gjør at det blir mer oversiktlig, for 

gående og kjørende.  

- Flytte gangfelt på St.Hanshaugen ved kirkegården til motsatt side, da 

gående som kommer på venstre side må krysse veien to ganger for og 

komme seg forbi krysset ned til Prestjorda barnehagen. 

 

Innspill til Skiltplan: 

- Det blir satt opp skilt med ordlyd noe som: Max parkeringslengde på 

kommunal eiendom 48 timer, når man kommer over brua til Skjervøy. 

- Sette opp et fint skilt med noe som Velkommen til Skjervøy påskrevet. 

 

   


